



Bahagian Kemajuan Kerjaya  
Jabatan Pengurusan Sumber Manusia (JPSM)  
Pejabat Pendaftar

## SENARAI SEMAK PERMOHONAN CUTI BELAJAR BERGAJI PENUH (TANPA BIASISWA) KHAS (PENSYARAH PELATIH PERUBATAN DAN PERGIGIAN)

<b>NAMA</b>	
<b>FAKULTI</b>	
<b>NO. PEKERJA</b>	
<b>PERINGKAT PENGAJIAN</b>	<b>SARJANA / SARJANA KLINIKAL (potong mana tidak berkenaan)</b>

<b>BIL</b>	<b>DOKUMEN/BORANG</b>	<b>FAKULTI</b>	<b>BKK</b>
1	Telah mendaftar sebagai staf UiTM.		
2	Umur tidak melebihi 49 tahun pada tarikh diluluskan Cuti Belajar dan memenuhi tempoh ikatan kontrak sebelum bersara.		
3	Mengisi borang permohonan dan hendaklah disokong oleh Dekan Fakulti.		
4	Sertakan satu salinan Surat Tawaran Pengajian Sepenuh Masa.		
5	Sertakan satu Salinan surat tawaran sebagai Pensyarah Pelatih.		
6	Belum memulakan pengajian. Tarikh pendaftaran: _____		
7	Sertakan salinan surat tawaran tajaan berserta maklumat terperinci tawaran penajaan sekiranya mendapat tajaan agensi luar bagi melanjutkan pengajian.		
8	Telah lulus kursus BTN bagi melanjutkan pengajian ke luar negara.		
9	Bidang pengajian mengikut surat tawaran jawatan Pensyarah Pelatih.		
10	Melengkapkan Borang Pelepasan Untuk Melanjutkan Pengajian.		
11	Tempat pengajian adalah di *dalam/luar negara dan memenuhi syarat penaja. (*potong yang tidak berkenaan)		
12	Tidak pernah mendapat Biasiswa Staf Akademik atau kelulusan Cuti Belajar dalam peringkat yang sama.		
13	Permohonan dimajukan sekurang-kurangnya tiga (3) bulan sebelum memulakan cuti belajar dan dihantar melalui fakulti		

<b>BIL</b>	<b>DOKUMEN/BORANG</b>	<b>FAKULTI</b>	<b>BKK</b>
14	Tempoh maksimum Cuti Belajar adalah dua (2) hingga empat (4) tahun tanpa pelanjutan. Kelulusan tertakluk kepada surat tawaran tempat pengajian dan juga tempoh tajaan diterima		
15	Melengkapkan Borang Perjanjian (4 salinan) yang telah dimatikan setem dan Borang penjamin (2 salinan).		
16	Faham bahawa permohonan Kemudahan Cuti Belajar tidak boleh ditukar kepada Biasiswa Staf Akademik setelah memulakan pengajian bagi peringkat pengajian yang sama.		
17	Faham dengan kemudahan Cuti Belajar ini tiada pembiayaan dan elaun selain gaji bulanan yang berkecualan.		

Saya dengan ini mengesahkan dokumen permohonan Cuti Belajar adalah lengkap dan teratur serta mengambil maklum dokumen permohonan akan dikembalikan sekiranya didapati tidak lengkap dan tidak teratur.

	<b>Pengesahan Pemohon</b> (Permohonan telah lengkap dan memenuhi syarat)	<b>(Fakulti/Akademi/Pusat)</b> (Permohonan telah disemak dan memenuhi syarat serta lengkap untuk dimajukan ke BKK)	<b>Tindakan Urusetia BKK</b> (Permohonan telah disemak dan lengkap serta memenuhi syarat untuk diterima)
<b>Tandatangan</b>			
<b>Nama</b>			
<b>Tarikh</b>			
<b>Cop rasmi</b>			

nhh/ 21.2.2017